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Rotterdam, 18-3-2025 

 

Betreft: Participatie en overleg is relevant door vooraf mee te praten  

 

Geacht bestuur,  

 

Eind december 2024 hebben wij het bestuur van SHA De Brug mogen overnemen. Wij zijn gestart met 

werken aan een huurdersorganisatie die door alle lagen van de participatie heen werkt, informatie ophaalt 

en die voor en namens de huurders van Havensteder het verschil maakt. Een eerste stap daarbij is dat het 

bestuur van De Brug nu al vanuit de gebieden wordt gevoed. We hopen dat snel verder te verbreden in 

zowel de praktische als juridische opzet van De Brug. Enkele ideeën daarbij zijn bijvoorbeeld, het opnieuw 

invoeren van de Dag van de Huurder, het verzorgen van workshops in samenwerking met de gebieden en het 

leggen van de directe verbinding naar huurdersorganisaties in complexen en wijken.  

 

Daar zit wat ons betreft wel een belangrijke randvoorwaarde aan. De afgelopen jaren hebben wij vanuit het 

gezichtspunt van de gebieden, al in de keuken kunnen kijken bij De Brug en ook regelmatig met hen aan tafel 

gezeten. Zo brachten wij vorig jaar al een gezamenlijk advies over de huurverhoging uit. Daarnaast spraken 

de gebieden ook separaat met het bestuur van Havensteder. In alle gevallen is de wens uitgesproken, om 

meer aan de voorkant mee te praten over de knoppen waaraan gedraaid kan en moet worden. De afgelopen 

adviesaanvragen voor de huurverhoging wisten wij al dat we de adviesbrief eigenlijk voor niets gingen 

schrijven. Het beleid stond al vast. Dat terwijl er juist weinig tot geen overleg over de achterliggers van die 

huurverhoging was. Dit heeft ons ook voor dit jaar doen besluiten niet nog een separaat advies uit te 

brengen, inzake de huurverhoging. U heeft ons al laten weten dat er geen beweegruimte zit in de 

aanstaande huurverhoging. Wij gaan ervan uit dat u dit ook zelf aan de huurder uitlegt in de 

huurverhogingsbrief en via andere media waarin u met de huurder communiceert. 

 

De overlegwet, maar ook participatie in brede zin, gaat over meedoen en meepraten. De adviesbrief zou een 

afsluiting moeten zijn van een langer traject en zou ook moeten weerspiegelen hoe het overleg heeft 

plaatsgevonden. De huidige stand is dat er adviezen geschreven worden, die geen deuk in een pakje boter 

kunnen slaan en waar wij als huurdersorganisatie(s), niet goed kunnen uitleggen waarom we wel een advies 

schrijven, maar waarom daar eigenlijk niets mee gedaan wordt of kan worden. Participatie en overleg moet 

dus plaatsvinden tussen de huurder(svertegenwoordiging) en Havensteder, in persoon, niet op papier in een 

geformaliseerd traject van slechts 6 weken, waar geen verschil meer gemaakt kan worden.   

 

Wij denken dat dit het paard achter de wagen is. In de afgelopen jaren is meerdere malen het verzoek 

gedaan (ook door onze voorgangers), om ons eerder in de processen mee te nemen. Wij weten en begrijpen 

dat de voorwaarden voor een huurverhoging, misschien al twee of drie jaar voor de feitelijke huurverhoging 

worden geschapen. Investeringsplannen, onderhoudsbegrotingen, andere keuzes van de corporatie bepalen 
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uiteindelijk dat een huurverhoging broodnodig is, of dat er nog ruimte is om te matigen. Wij willen goed 

begrijpen aan welke knoppen de corporatie draait en ook zien waar wij nog wel en niet iets voor de huurder 

kunnen bereiken. We hoeven het wellicht ook niet eens te zijn over de knoppen, maar kunnen dan in ieder 

geval uitleggen wat wij hebben gedaan, wat wij hebben gezien en waarom zaken zijn zoals ze zijn.  

 

Wij verzoeken jullie daarom nogmaals met klem om een meerjaren agenda op te stellen, waarbij wij als SHA 

De Brug worden meegenomen in de totstandkoming van het beleid, dat onder andere leidt tot 

huurverhogingen. Wij wachten daarbij expliciet niet op sessies waarbij wordt uitgelegd hoe een corporatie in 

elkaar steekt, maar vooral op sessies, waaruit blijkt welke beleidskeuzes er zijn en hoe die beleidskeuzes 

gemaakt worden (en met welke onderbouwingen/onderliggers). Wij verzoeken u dus ook concreet ook 

daadwerkelijk het overleg met ons op te zoeken.  

 

Wij brengen dus op dit moment geen separaat advies meer uit voor de huurverhoging.  Dit zou voor het 

zoveelste jaar op rij, een advies voor de bühne worden. De cumulatieve huurverhogingen van de afgelopen 

jaren liegen er niet om. Intussen kunnen wij alleen maar zeggen dat we er niet bij waren, geen invloed 

hadden of dat er wat betreft deze verhoging niet of nauwelijks overleg is geweest.  

 

Wij hebben de handschoen opgepakt om het verschil te maken… helpt u ons daarbij?  

 

Uw reactie wordt met belangstelling tegemoet gezien. 

 

Met vriendelijke groet, 

 

Bestuur  

De Brug 

 

 


